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Przygotowania do Nadzwyczajnego Walnego 
Zjazdu SEP  
    Już tylko nieco ponad dwa tygodnie pozosta-
ło do Nadzwyczajnego Walnego Zjazdu Delega-
tów Stowarzyszenia Elektryków Polskich. Zjazd 
odbędzie się w środę 19 grudnia w Sali A Domu 
Technika NOT w Warszawie. Początek o godz. 
1030. Będzie poświęcony wprowadzeniu  zmian 
w Statucie SEP oraz wynikającemu z tych 
zmian rozszerzeniu składu Głównego Sądu Ko-
leżeńskiego i zmianie regulaminów naczelnych 
władz i organów. Do dnia 27 listopada delegaci 
nadsyłali uwagi do projektu zmian w statucie. 
W najbliższy czwartek zbierze się Komisja Sta-
tutowa, aby zaproponować ostateczny tekst Sta-
tutu po uwzględnieniu poprawek zgłoszonych 
przez delegatów. Zjazd podejmie uroczystą 
uchwałę w sprawie obchodów 90-lecia SEP. W 
dniu poprzedzającym Zjazd, czyli we wtorek 18 
grudnia w godzinach wieczornych (o godz. 19) 
odbędzie się wspólne zebranie Rady Prezesów i 
ZG SEP poświęcone między innymi zatwier-
dzeniu projektu budżetu SEP na rok 2008. Do 
udziału w spotkaniu zaproszono także członków 
Głównej Komisji Rewizyjnej i Głównego Sądu 
Koleżeńskiego. Także w przeddzień Zjazdu 
otwarta zostanie i czynna będzie przez cały czas 
trwania Zjazdu wystawa firm i instytucji współ-
pracujących ze Stowarzyszeniem Elektryków 
Polskich (członków wspierających, firm uhono-
rowanych medalem Prezesa SEP, posiadaczy 
rekomendacji). Komisarzem wystawy jest czło-
nek ZG SEP Jan Musiał. Pracom Komitetu Or-
ganizacyjnego Zjazdu przewodniczy Dziekan 
Rady Prezesów Jerzy Szastałło. Przypomnijmy, 
że po zakończeniu obrad Zjazdu w dniu 19 
grudnia o godz. 1600 w salach A i B Warszaw-
skiego Domu Technika odbędzie się tradycyjne 
spotkanie świąteczno-noworoczne ZG SEP z 

uczestnikami Zjazdu, przyjaciółmi i sympaty-
kami SEP. Członkowie SEP zgłaszają swój 
udział w spotkaniu drogą elektroniczną korzy-
stając ze strony internetowej SEP. Podczas uro-
czystości zostaną wręczone wyróżnienia Preze-
sa SEP w siedmiu kategoriach: działalność sta-
tutowa, działalność młodzieżowa, działalność 
wydawnicza, pracownik SEP, współpraca z 
przemysłem, współpraca z uczelniami, działal-
ność rzeczoznawcza. To ostatnie wyróżnienie 
zostanie wręczone po raz pierwszy 
Gdańskie Dni Elektryki 
Konferencja „Instalacje i urządzenia elektryczne  
w budownictwie przyjazne ludziom” towarzy-
szyła. Otwarcia dokonali prezes Oddziału Gdań-
skiego SEP Stanisław Dąbrowski i dziekan Wy-
działu Elektrycznego Politechniki Gdańskiej 
prof. Kazimierz Jakubiuk.  

Fot.1 Otwarcie Gdańskich Dni Elektryki 
Wspomnienie o prof. Stanisławie Szporze wy-
głosił prof. Jacek Marecki. Wręczono monogra-
fie i medale im. Szpora.  

Fot.2 Odznaczeni medalem Szpora 
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Prelekcję z okazji 75-lecia elektryki na Wybrze-
żu  wygłosił Jerzy Pirsztel. Prezes OG SEP i 
członek honorowy SEP Henryk Bajduszewski 
wręczyli odznaczenia stowarzyszeniowe. Refe-
raty wygłosili przedstawicieli uczelni technicz-
nych. Następnie odbyły się prelekcje wystaw-
ców (25 firm). Wieczorem odbyło się spotkanie 
z władzami województwa pomorskiego. Woje-
woda Pomorski p. Piotr Karczewski z okazji 75-
lecia Elektryki Polskiej na Wybrzeżu w dowód 
uznania wręczył na ręce Prezesa O. Gdańskiego 
herb Województwa Pomorskiego „Gryfa Po-
morskiego” dla Oddziału SEP w Gdańsku. 

Fot.3 Wojewoda Pomorski wręczył prezesowi OG SEP Gryfa Pomorski 
Wręczono certyfikat przedłużający rekomenda-
cję SEP firmie PPH Elektrotechnika MORS sp. 
z o.o. z Gdyni. Prezes SEP skierował list do 
prezesa Oddziału Gdańskiego SEP gratulujący 
mu organizacji tej imprezy Udział w imprezie 
wzięło ok. 200 osób. 
Opracowano na podstawie materiałów nadesłanych przez Zuzannę Szu-
michorę sekretarza Oddziału Gdańskiego SEP 
Konferencja „Dzisiejsze spojrzenie na spu-
ściznę Nikoli Tesli” 
  Konferencja odbyła się 21 i 22 listopada 2007 
r. na terenie Muzeum Techniki w Warszawie i 
na Wydziale Elektrycznym Politechniki War-
szawskiej. Organizatorzy konferencji to : Koło 
Naukowe FAZA Politechniki Warszawskiej i 
Koła Seniorów Oddziału Elektroniki, Informa-
tyki i Telekomunikacji SEP. Podstawową tezą 
konferencji było „Po 100-120 latach szereg nie 
uznawanych idei Nikoli Tesli i eksperymentów, 
poddawanych pod wątpliwość może być wy-
tłumaczone materialnie, bądź możliwe jest po-
stawienie uprawdopodobnionych hipotez”. W 
konferencji uczestniczyły trzy pokolenia elek-
tryków: seniorzy, czynni uczeni i inżynierowie, 
pracownicy Politechniki Warszawskiej i Poli-
techniki Szczecińskiej i Wojskowej Akademii 

Technicznej, a także studenci i doktoranci tych 
uczelni. 

Fot.4 Pierwszy dzień obrad konferencji odbył się w Muzeum Techniki 
w Warszawie 
Wygłoszono 23 referaty przygotowane przez 29 
osób. W katedrze Wysokich Napięć Wydziału 
Elektrycznego Politechniki Warszawskiej zosta-
ły odtworzone niektóre eksperymenty Nikoli 
Tesli na urządzeniach wykonanych przez stu-
dentów. 

Fot.5 Drugi dzień obrad konferencji odbył się w Politechnice Warszaw-
skiej 
Wyświetlono film o życiu i dokonaniach Nikoli 
Tesli, a także eksponowano czynne modele 
urządzeń. W konferencji uczestniczyło około 65 
osób 
Barbórkowe Święto 
   Dziś tradycyjna Barbórka, święto górników. 
Składamy najlepszy życzenia wszystkich górni-
kom i wszystkich Basiom. Na Śląsku i w wielu 
innych regionach naszego kraju od dłuższego 
czasu trwają i jeszcze przez wiele dni będą 
trwać tradycyjne spotkania Barbórkowe. W pią-
tek w restauracji Anna  Maria w Katowicach 
odbyło się spotkanie barbórkowe ZNPW RE-
MAG, członka wspierającego SEP 
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Fot.6 Uroczysta sceneria Barbórki                        fot. Teresa Skowrońska 
W spotkaniu uczestniczył prezes SEP Jerzy 
Barglik, który wręczył prezesowi ZNPW Re-
mag S.A. rekomendację SEP ważna do 2010 ro-
ku.  

Fot.7  Od lewej: Jerzy Barglik,  Jerzy Gruszczyk, prezes ZNPW RE-
MAG  podczas uroczystości barbórkowych         fot. Teresa Skowrońska 
Pozostałe informacje w skrócie 

• W związku z ukonstytuowaniem się nowego 
rządu prezes SEP Jerzy Barglik przesłał w imie-
niu Stowarzyszenia Elektryków Polskich gratu-
lacje na ręce Premiera i Ministrów. Wcześniej 
stosowne gratulacje zostały wysłane do mar-
szałków Sejmu i Senatu oraz parlamentarzy-
stów. 

•  Sekretarz Generalna SEP Jolanta Arendarska 
uczestniczyła w dniu 28 listopada w seminarium 
zorganizowanym wspólnie przez Ministerstwo 
Gospodarki i Instytut Elektrotechniki. W trakcie 
pobytu w Międzylesiu spotkała się z dyrektorem 
Instytutu dr Stefanem Paradowskim. Omówiono 
kwestie współpracy pomiędzy SEP a Instytu-
tem, a także wymagające uregulowania sprawy 
własnościowe budynków BBJ SEP w Warsza-
wie. W spotkaniu uczestniczył dyrektor BBJ 
SEP Janusz Okólski.  

• Prezes SEP Jerzy Barglik spotkał się w Biurze 
SEP w Warszawie z prezesem Oddziału Opol-
skiego Waldemarem Skomudkiem, a następnie 
z przewodniczącym Centralnego Kolegium 
Sekcji Przemysłu Elektrotechnicznego Jerzym 
Słowikowskim i prof. Janem Popczykiem z Po-
litechniki Śląskiej. Podczas tej drugiej rozmowy 
omówiono między innymi kwestię stanowiska 
Stowarzyszenia Elektryków Polskich w sprawie 
budowy mostu energetycznego Polska – Litwa 

• Przewodniczący Centralnej Komisji Współpra-
cy z Zagranicą Janusz Borowski uczestniczy w 
wyjeździe do Chin zorganizowanym przez Na-
czelną Organizację Techniczną na zaproszenie 
odpowiednika NOT po stronie chińskiej. W wy-
jeździe bierze także udział Zbigniew Lange, 
członek ZG SEP i wiceprezes FSNT NOT 

• Prezes SEP Jerzy Barglik spotkał się w dniu 29 
listopada w Politechnice Warszawskiej z preze-
sem Krajowej Agencji Poszanowania Energii 
prof. Tadeuszem Skoczkowskim. Omówiono 
formy współpracy pomiędzy SEP a KAPE oraz 
uzgodniono podpisanie porozumienia o współ-
pracy.  

• Trwają przygotowania do przejęcia przez SEP 
administrowania Forum SEP. Niebawem zosta-
ną w tej sprawie rozesłane listy do oddziałów 

• Prezes SEP, Dziekan Rady Prezesów i Sekretarz 
Generalna SEP spotkali się z dyrektor ośrodka 
Rzeczoznawstwa SEP w Warszawie Ewą Urba-
nek. Prezes SEP odwiedził redakcję „Elektroni-
ki” i odbył krótkie spotkanie z redaktorem na-
czelnym prof. Jerzym Klamką 

Fot.8 Od lewej Ewa Urbanek, Jolanta Arendarska, Jerzy Szastałło fot. 
Jerzy Barglik 

• Trwa kampania społeczna „Bezpieczny kontakt 
z Elektrycznością”. Więcej informacji o kampa-
nii za tydzień 
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• Wiceprezes SEP Zenon Stodolski uczestniczył 
w warszawskiej Galerii Porczyńskich w spotka-
niu zorganizowanym przez Polski Związek In-
żynierów i Techników Przemysłu Chemicznego. 

• W piątek 30 listopada SEP złożył w Minister-
stwie nauki I Szkolnictwa Wyższego wniosek o 
dofinansowanie konferencji i czasopism stowa-
rzyszeniowych  

• Trwają przygotowania do Międzynarodowego 
Kongresu Unii Zastosowań Elektrotechniki 
UIE’2008. Konferencja odbędzie się w dniach 
19-21 maja 2008 roku w Akademii Górniczo-
Hutniczej w Krakowie. Więcej informacji 
wkrótce w Infosepiku oraz na stronie interneto-
wej www.uie2008.pl 

• Stowarzyszenie Elektryków Polskich i organiza-
torzy targów MATELEC podpisali porozumie-
nie o organizacji misji gospodarczej na te targi. 
Targi odbędą się w dniach 28 października – 1 
listopada 2008 roku w Madrycie. Wymiana eg-
zemplarzy umowy nastąpiła podczas spotkania 
przedstawicielki organizatorów z prezesem 
SEP. Wkrótce ukaże się na ten temat informacja 
na stronie internetowej SEP.  

Fot. 9 Spotkanie prezesa SEP z przedstawicielką organizatorów targów 
Matelec w dniu 29 listopada w Biurze SEP. Pierwsza od prawej ; Anna 
Dzięcioł z Działu Ogólnotechnicznego SEP              fot. Ewa Materska 

• Na stronie internetowej SEP ukazała się infor-
macja o Międzynarodowych Targach Elektro-
technicznych i Elektronicznych Amper’2008. 
Targi odbędą się w dniach 1-4 kwietnia 2008 
roku.  Do dnia 10 grudnia można zgłaszać 
udział  w misji gospodarczej na targi organizo-
wanej przez SEP. Informacji udziela pani Anna 
Dzięcioł z Działu Ogólnotechnicznego SEP.  

• Z dniem 31 grudnia 2007 roku dobiega pięcio-
letnia kadencja prezesa STOEN SA Harry Schu-
ra. Prezes SEP i Sekretarz Generalna SEP 

uczestniczyli w dniu 29 listopada w spotkaniu 
zorganizowanym z tej okazji w restauracji Ba-
zaar w Warszawie. STOEN SA jest członkiem 
wspierającym SEP. 

• Przypominamy, że  Polski Komitet Jakości i 
Efektywnego Użytkowania Energii Elektrycznej 
SEP organizuje w dniu 13 grudnia 2007 r. w 
Biurze SEP test dla uzyskania Certyfikatu Spe-
cjalisty 1-ego stopnia  w zakresie Jakości Ener-
gii Elektrycznej. Więcej informacji na stronie 
internetowej SEP w dziale „Aktualności”. 

• Przed tygodniem informowaliśmy o podpisaniu 
przez Stowarzyszenie Elektryków Polskich po-
rozumienia o przystąpieniu do Koalicja na rzecz 
Społeczeństwa Informacyjnego. Więcej infor-
macji na ten temat można znaleźć na stronie in-
ternetowej SEP.  

Fot. 10 Za chwilę w siedzibie Business Centre Club zostanie podpisane 
porozumienie tworzące Koalicję na rzecz Rozwoju Społeczeństwa In-
formacyjnego  Piąta od lewej Sekretarz Generalna SEP Jolanta Arendar-
ska 

• Na stronach internetowych Polskiego Komitetu 
Normalizacyjnego ukazał się nowy skład Rady 
Normalizacyjnej wyłonionej w toku wyborów. 
Rada liczy 23 osoby. Przedstawicielem SEP w 
Radzie PKN w  II kadencji 2007-2011 jest prof. 
Mieczysław Hering z Politechniki Warszaw-
skiej. W skład Rady Normalizacyjnej wchodzi 
także Sławomir Latos z Instytutu Techniki i 
Aparatury Medycznej ITAM, członek Polskiego 
Komitetu Inżynierii Biomedycznej SEP. Gratu-
lujemy wyboru!  

• W ubiegły czwartek Rada Nadzorcza PSE Ope-
rator SA powołała ponownie na stanowisko pre-
zesa tej firmy panią Stefanię Kasprzyk. Prezes 
SEP przesłał na jej adres stosowny adres gratu-
lacyjny. PSE Operator SA jest członkiem wspie-
rającym SEP.  

• Zachęcam do nadsyłania informacji do Infosepika. Infor-
macje nadesłane do piątku włącznie zostaną wykorzysta-
ne do przygotowania najbliższego wydania tygodnika. 


